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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 31 stycznia 2020 roku 

Numer: 4 / 2020 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: aktualnego stanu zamierzenia dotyczącego planowanej budowy chodnika 

i drogi rowerowej w ulicy Złotowskiej 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2019 roku, poz. 506 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303 ze zmianami) oraz 

w nawiązaniu do mojej interpelacji z dnia 7 lipca 2018 roku (numer 30/2018), a także 

odpowiedzi na tę interpelację, uprzejmie proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Od wielu lat trwają starania o budowę odpowiedniego ciągu komunikacyjnego dla pieszych 

i rowerzystów w ulicy Złotowskiej. Działania te podejmuje lokalna społeczność, aktywiści 

miejscy oraz przedstawiciele poznańskiej władzy uchwałodawczej i władzy wykonawczej. 

Wiele razy interwencje w tym temacie podejmowane były również przeze mnie. W 2017 roku 

wykonana została koncepcja dotycząca budowy chodnika i drogi rowerowej w ulicy 

Złotowskiej. Następnie w 2018 roku wykonany został odpowiedni projekt budowlany. 

Zapowiedziane również zostało, że dzięki temu wiosną 2019 roku uzyskana zostanie decyzja 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej (ZRID). Wszyscy mają zatem nadzieję, że 
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w najbliższym czasie uda się przeprowadzić odpowiedni przetarg i wreszcie możliwe będzie 

wybudowanie długo oczekiwanego chodnika i drogi rowerowej. 

 

Inwestycja ta ma bardzo duże znaczenie dla zrównoważonego ruchu w zachodniej części 

Poznania i dla sąsiedniej gminy Dopiewo. Dzięki budowie tego ciągu komunikacyjnego 

możliwy będzie bezpieczny dojazd rowerem z Poznania poza miasto, a także z gminy 

Dopiewo do Poznania, w tym do części śródmiejskiej, z wykorzystaniem już istniejącej 

infrastruktury rowerowej. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jaki jest aktualny stan zamierzenia dotyczącego planowanej budowy chodnika i drogi 

rowerowej w ulicy Złotowskiej i czy działania te prowadzone są w założonych ramach 

czasowych i bez opóźnień, 

 

2) czy uda się w 2020 roku przeprowadzić wszystkie odpowiednie działania 

przygotowawcze, dzięki czemu możliwe będzie zrealizowanie inwestycji w 2020 roku. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


